
Protokół Nr 8/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 16 kwietnia 2015 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta Nidzicki - Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – Lech 

Brzozowski, członkowie Zarządu: Robert Radzymiński,  Henryk Klimaszewski oraz Sekretarz Powiatu –  

Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu - Renata Mróz, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – Jacek Dłuski, 

Kierownik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska – p. Agnieszka Szczepkowska, Kierownik 

Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz, Kierownik Wydziału 

Komunikacji - p. Grzegorz Gromański, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania 

Kryzysowego – Jolanta Tymińska.   

Posiedzeniu przewodniczył Starosta - Grzegorz Napiwodzki. 

 

Porządek obrad: 

I. Powiatowy Zarząd Dróg: 

1. Sprawa chodnika w Piątkach. 

2. Informacja o wyłonieniu wykonawcy na dokumentację w Rączkach. 

II. Wydział Geodezji i Gospodarki  Nieruchomościami: 

1. Informacja o stanie prac dotyczących ujawniania w ewidencji środków trwałych 

nieruchomości gruntowych zajętych pod drogi powiatowe. 

2. Decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o nabyciu przez Powiat Nidzicki 

prawa własności nieruchomości położonej w Szemplinie Wielkim zajętej pod 

drogę powiatową. 

3. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 

V/34/2015 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 27 lutego 2015 r.  w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych do powiatowego zasobu 

nieruchomości. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie 

bezprzetargowym na rzecz Gminy Nidzica nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Powiatu Nidzickiego. 

5. Informacje jednostek o wynajmie nieruchomości. 

6. Inne sprawy związane z gospodarowaniem nieruchomościami. 

III.  Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Zaopiniowanie projektu Planu zagospodarowania przestrzennego województwa 

warmińsko-mazurskiego oraz projektu Prognozy oddziaływania na środowisko. 

2. Wnioski o zezwolenie na usunięcie drzew. 

3. Zawiadomienia Wójta Gminy Kozłowo. 

IV. Wydział Komunikacji: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Starostwu Powiatowemu w Nidzicy 

przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego. 

2. Wniosek o umorzenie należności. 

V. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) zmiany uchwały Nr IX/44/07 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 19 czerwca 2007 

r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/128/04 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 

22 września 2004 r. w sprawie przystąpienia Powiatu Nidzickiego do 

Stowarzyszenia Lokalnej Organizacji Turystycznej Powiatu Nidzickiego, 

2)  udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego, (Bruksela) 

3)  udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego. (konferencja) 
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2.  Ocena dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. 

3. Wynagrodzenia nauczycieli w okresie styczeń- marzec 2015 r. 

VI. Wydział Finansowy: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 

2. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu 

na rok 2015. 

 

Ad. I. 1 i 2. 

p. Jacek Dłuski przedstawił wyniki przetargu na opracowanie projektu przebudowy dróg w 

Rączkach. Zaznaczył, że na zadanie to zaplanowane zostało 25.000 zł. Najniższa ze złożonych ofert 

opiewa na 39 360 zł i ta firma wygrałaby przetarg. Brakuje zatem 14.360 zł, żeby zakończyć 

postępowanie. Jako źródło finansowe wskazał oszczędności powstałe na innym zadaniu - przebudowa 

drogi w Sarnowie.   

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że Burmistrz Nidzicy deklaruje udział w tym zadaniu. 

Musimy całość zadania zabezpieczyć w budżecie, a Gmina nam zwróci 50% środków. W ramach 

inwestycji wykonane zostaną przepust, chodnik i nawierzchnia. Środki można będzie pozyskać ze 

„Schetynówek”.  

p. Robert Radzymiński uważa, że jeśli jest konieczność, to trzeba tak zrobić. 

p. Lech Brzozowski podkreślił, że duży jest ruch w tej miejscowości, szczególnie latem. 

p. Jacek Dłuski dodał, że inwestycja obejmie całą miejscowość, do węzła. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku Dyrektora PZD. 

 

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że oszczędności z inwestycji w Sarnowie pozwolą także na zrealizowanie 

inwestycji, o której mówi się od wielu lat – chodnik w Piątkach. W ubiegłym roku wydaliśmy pieniądze na 

aktualizację i poszerzenie projektu o przejście dla pieszych na wysokości przedszkola. Kosztorys na 243 m 

chodnika, odwodnienie i elementy chłonne sporządzony był  na kwotę 135.910,46 zł. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że Burmistrz Nidzicy gotów jest dołożyć do przebudowy tego 

chodnika. Jeśli jest deklaracja Burmistrza, to warto by skończyć ten temat. Budowa chodnika 

kosztowałaby powiat ok. 40.000 zł. 

p. Lech Brzozowski stwierdził, że na tego typu inwestycje nie ma możliwości pozyskania środków. 

Realizowana byłaby z własnych środków, po 50% wspólnie z Gminą Nidzica. Chodnik w Piątkach 

potrzeby jest ze względów bezpieczeństwa. 

Zarząd jednogłośnie był zgodny, że należałoby dokończyć budowę chodnika w Piątkach. 

Sprawa została skierowana do omówienia na posiedzeniach komisji stałych. 

 

Następnie p. Jacek Dłuski omówił sprawę dotyczącą umowy z firmą Dromos na 

opracowanie projektu budowlanego na Przebudowę mostu w ciągu ulicy powiatowej Nr 

3711N Tadeusza Kościuszki w lok.0+335 wraz z przebudową ulicy od km 0+000 do km 

0+705. W związku z problemami, jakie firma Dromos napotyka u Konserwatora Zabytków, 

termin na wykonanie umowy został przedłużony do 15 marca br. Wpłynęło kolejne pismo o 

przedłużenie terminu do końca września br., ponieważ konieczna jest dodatkowa wycinka 

drzew. Problemu z Konserwatorem Zabytków, jak piszą, nie byli w stanie przewidzieć.  

Nawiązują też do problemu z odprowadzeniem wód do kanału. p. Jacek Dłuski uważa jednak, 

że firma współpracując z Gminą Nidzica poznała już lokalne uwarunkowania i nic nie 

powinno jej zaskoczyć. Stwierdził, że firma powinna dotrzymać umownego terminu. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że ze względu na napotykane trudności, termin 

został już przedłużony. Również uważa, że problem z odprowadzeniem wody do kanału jest 

tej firmie znany. Miesiąc przed końcem terminu wpłynęło pismo. Uważa, że to trochę 

lekceważenie partnera. 

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że projekt robią od października 2014 r. Nidzica dla tej firmy 

nie jest nowum. Wykonawca zna tutejsze uwarunkowania i nic nie powinno go zaskoczyć. 
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Zarząd jednogłośnie zdecydował o nie przedłużeniu terminu umowy na 

opracowanie projektu budowlanego na Przebudowę mostu w ciągu ulicy powiatowej Nr 

3711N Tadeusza Kościuszki w lok.0+335 wraz z przebudową ulicy od km 0+000 do km 

0+705. 

 

p. Jacek Dłuski przedstawił informacje dotyczące uzgodnień z firmą Strabag. W zamian 

za korzystanie z naszych dróg firma zobowiązana będzie do: 

- utrzymywania drogi Frąknowo- Januszkowo przez cały czas korzystania z niej oraz po 

zakończeniu transportu- do oddania jej w stanie nie gorszym, niż jest obecnie; 

- utrzymywania drogi Szerokopaś (od stacji paliw) przez cały czas korzystania z niej 

oraz po zakończeniu transportu - do oddania jej w stanie nie gorszym, niż jest obecnie; 

- utrzymania w trakcie korzystania z odcinków dróg: Kanigowo-Zagrzewo oraz Powierż 

– Safronka. Ponadto będzie zapis, że wszystkie materiały pozostające z dróg 

technologicznych zostaną wbudowane w te drogi. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że nie udało się uzyskać więcej.  

p. Robert Radzymiński podkreślił, że ważne jest, aby jeździli tylko po wyznaczonych 

drogach.  

p. Jacek Dłuski również był tego zdania. Zaznaczył, że budowa już trwa, lecz na razie 

jej nie odczuwamy. 

Zarząd przyjął informacje do wiadomości. 

 

Do posiedzenia dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 

 

Ad. II. 1. 

p. Iwona Urbanowicz przypomniała, że Wydział Geodezji razem z Powiatowym 

Zarządem Dróg realizuje wycenę dróg celem ujawnienia majątku w ewidencji środków 

trwałych. Zarządzenie Starosty z dnia 31.12.2014 r. wygasło, a prace nie zostały zakończone.  

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że prac nie skończono ze względu na ogrom przedsięwzięcia.  

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że własnością powiatu jest 55 dróg, co stanowi 

542 działki o powierzchni 550 ha. Do dnia dzisiejszego 18 dróg zostało zinwentaryzowanych 

i przekazanych w trwały zarząd dla Powiatowego Zarządu Dróg. Są to 122 działki o pow. 

104,5370 ha. 

p. Jacek Dłuski podkreślił, że prace te wymagają dużo czasu i pracy obu jednostek, a nie 

jest to jedyne zadanie, które wykonują. Zajmują się nim, gdy czas na to pozwala. Uważa, że 

zakończenie prac może nastąpić za 2-3 lata.  

p. Iwona Urbanowicz przypomniała, że te prace powinny być rozpoczęte 1 stycznia 1999 r.                      

W pierwszym etapie było potwierdzenie nabycia własności mienia przez Powiat. Jest to ogrom pracy. 

p. Renata Mróz wspomniała, że Zarząd podjął decyzję, aby wycenę sporządzić własnymi siłami. 

p. Iwona Urbanowicz dodała, że w najbliższym czasie konieczne jest ujawnienie trwałego zarządu 

ustanowionego na rzecz Powiatowego Zarządu Dróg w księgach wieczystych. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki stwierdził, że w przypadku odcinków dróg, których granice 

przebiegają inaczej, niż użytkowanie, prace będą trwały długo. Dodał, że większość powiatów własnymi 

siłami realizuje ten temat.  

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na pracę Zespołu przygotowującego dokumentację 

niezbędną do ujawnienia w ewidencji środków trwałych nieruchomości gruntowych zajętych pod 

drogi powiatowe w nie zmienionym składzie, w terminie do 31 grudnia 2015 r. 
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Ad. II.2. 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o 
nabyciu przez Powiat Nidzicki prawa własności nieruchomości położonej w Szemplinie 

Wielkim zajętej pod drogę powiatową 1625N Janowo-Zaborowo – Nowa Wieś Wielka. 

Dodała, że jest to ostateczna decyzja o przekazaniu własności nieruchomości i będzie 

stanowić podstawę wpisu w księdze wieczystej. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

p. Jacek Dłuski opuścił salę obrad. 

 

Ad. II. 3. 

p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 

V/34/2015 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 27 lutego 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości gruntowych do powiatowego zasobu nieruchomości. Zaznaczyła, że uchwała ta koryguje 

mylnie wpisaną powierzchnię działki. 

Zarząd, bez uwag, jednogłośnie poparł przedstawiony projekt uchwały.  

 

Ad. II. 4. 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie przeznaczenia 

do sprzedaży w trybie bezprzetargowym na rzecz Gminy Nidzica nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego. Przypomniała, że chodzi o drogę wewnętrzną, 

sąsiadującą z terenem ZOZ, która ma charakter drogi gminnej. Dodała, że Burmistrz Nidzicy 

wyraża chęć nabycia tej drogi, z 90% bonifikatą. 

Zarząd, bez uwag, jednogłośnie podjął uchwałę Nr 24/2015 w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży w trybie bezprzetargowym na rzecz Gminy Nidzica 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 5. 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała Zarząd o umowach najmu zawartych przez ZSZiO z: 

-  Ośrodkiem Nauki Jazdy  na korzystanie z placyku manewrowego o pow. ok. 400 m
2 
w okresie od 

20.03.2015 r. do 03.04.2015 r. za kwotę 54,41 zł netto plus VAT 

-   Ośrodkiem Nauki Jazdy  na korzystanie z placyku manewrowego o pow. ok. 400 m
2 
w okresie 

od 09.04.2015 r. do 08.05.2015 r. za kwotę 108,82 zł netto plus VAT. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. II. 6. 

p. Iwona Urbanowicz  przypomniała, że trwają negocjacje z ARiMR odnośnie końcowego 

rozliczenia umowy najmu lokalu. Wpłynęło stanowisko Agencji nieco korzystniejsze od poprzedniego, ale 

całkowicie nas nie zadowala i negocjacje trwają. W momencie przejmowania lokalu będą ostateczne 

ustalenia. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła decyzję Burmistrza Nidzicy ustalającą lokalizację inwestycji 

celu publicznego dla Energa – Operator Oddział w Olsztynie dla zamierzenia inwestycyjnego – budowa 

linii kablowych SN 15kV pomiędzy trzema stacjami transformatorowymi. Prace będą prowadzone m. in. 

na tej działce, którą chcemy sprzedać Gminie.  

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
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p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że Starosta Nidzicki wydał decyzję udzielającą pozwolenia 

na rozbiórkę budynku gospodarczego przy ul. Murarskiej na działce nr 43/1 w obrębie nr 6 Miasta Nidzica. 

Informuje o tym Zarząd, jako stronę postępowania. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyła p. Agnieszka Szczepkowska. 

 

Ad. III. 1. 

p. Agnieszka Szczepkowska przypomniała, że Zarząd uzgadniał już wcześniej projekt Planu 

zagospodarowania przestrzennego województwa warmińsko-mazurskiego. Warmińsko-Mazurskie Biuro 

Planowania Przestrzennego w Olsztynie przysłało do zaopiniowania nowy plan województwa, nie 

zakończywszy procesu dotyczącego tego pierwszego. 

Zarząd jednogłośnie postanowił, że należy wysłać te same wnioski, które zgłaszane były do 

pierwszego Planu zagospodarowania przestrzennego województwa. 

 

Ad.  III. 2. 

p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła wnioski Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy o 

wydanie zezwolenia na usunięcie: 

- 1 szt. drzewa gat. lipa drobnolistna rosnącego w pasie drogowym drogi powiatowej nr 1550N 

Kozłowo - Zborowo – Kanigowo na wys. posesji nr 18 w miejscowości Kamionka. Drzewo wchodzi w 

kolizję z linią energetyczną, dodatkowo posiada dość duży posusz i swoim posadowieniem zagraża 

mieszkańcom posesji nr 18; 

- 1 szt. topoli kanadyjskiej  i 1 szt. brzozy z pasa drogowego drogi powiatowej nr 1611 N Kownatki 

oraz 1 szt. brzozy z pasa drogowego drogi powiatowej nr 1253 N Rychnowo-Pacółtowo – Zybułtowo – 

Wierzbowo – Klęczkowo – Komorniki rosnącego na odcinku Turowo – gr. Powiatu (Gardyny). Drzewa 

gat. brzoza są obumarłe, natomiast topola posiada w pniu widoczne oznaki próchnienia, co stwarza  

zagrożenie dla ruchu drogowego oraz podróżnych przebywających na przystanku autobusowym. 

Zarząd, bez uwag,  jednogłośnie wyraził zgodę na usunięcie wyżej wymienionych drzew. 

 

Ad. III. 3. 

p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła zawiadomienia Wójta Gminy Kozłowo o przystąpieniu 

do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego: 

-  działek 10/1 i 12/1 w obrębie Januszkowo, gm. Kozłowo, 

-  w obrębie Kozłowo, gm. Kozłowo. 

p. Agnieszka Szczepkowska zaznaczyła, że nie ma uwag, PZD też żadnych nie zgłosił.  

 

Starosta Grzegorz Napiwodzki poinformował, że powiat otrzymał 30 000 zł z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska na uproszczone plany urządzenia lasów. 

p. Agnieszka Szczepkowska dodała, że uproszczone plany urządzenia lasów sporządzane są dla 

dwóch gmin: Nidzica i Kozłowo, tj. na powierzchnię ok. 800 ha lasów. Plany powinny być już dawno 

sporządzone. Starosta sprawuje nadzór nad lasami osób fizycznych. Obowiązkiem jest sporządzenie planu 

urządzenia lasu. Tego dotąd u nas nie było.  

p. Henryk Klimaszewski zapytał, czy pozyskana kwota zabezpieczy potrzeby. 

p. Agnieszka Szczepkowska odparła, że umowa jest podpisana na niecałe 35.000 zł.  

 

p. Agnieszka Szczepkowska opuściła salę obrad, a dołączył p. Grzegorz Gromański. 

 

Ad. IV. 1.  

p. Grzegorz Gromański poinformował, że 3 czerwca br. kończy się umowa na dostawę 

dokumentów i oznaczeń do Wydziału Komunikacji, trzeba zatem rozpocząć procedurę zamówienia 
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publicznego. Konieczne jest podjęcie przez Zarząd stosownej uchwały. Dodał, że środki na ten cel są 

zabezpieczone w budżecie. 

Zarząd, bez uwag, jednogłośnie podjął uchwałę Nr 25/2015 w sprawie powierzenia Starostwu 

Powiatowemu w Nidzicy przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.  IV. 2. 

p. Grzegorz Gromański  przedstawił wniosek p. ………………….. – współwłaścicielki pojazdu 

usuniętego z drogi o umorzenie należności w kwocie 28.828 zł i o zdjęcie tytułu wykonawczego. 

Przypomniał, że wcześniej p. ……… występował o umorzenie i dostał odmowną decyzję. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że Zarząd zdecydował, iż odrzuca te prośby. Był tylko 

jeden przypadek, który uwzględnił – choroba psychiczna. Prosił zatem o konsekwencję w przypadku 

takich wniosków. 

p. Grzegorz Gromański zaznaczył, że 5 lat jest na egzekucję kosztów, może sytuacja finansowa 

dłużników się zmieni. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że samorząd jest zobowiązany do ściągania należności. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie był przeciwny umorzeniu należności p. ………….. 

 

p. Grzegorz Gromański opuścił salę obrad, a dołączyła p. Jolanta Tymińska. 

 

Ad. V. 1. 1) 

p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 

IX/44/07 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 19 czerwca 2007 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/128/04 

Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 22 września 2004 r. w sprawie przystąpienia Powiatu Nidzickiego do 

Stowarzyszenia Lokalnej Organizacji Turystycznej Powiatu Nidzickiego. W miejsce przedstawiciela 

powiatu - p. Sławomira Knapińskiego proponowany jest p. Paweł Bukowski, który zaangażowany jest w 

wiele projektów i dzięki jego osobie możliwe będzie skoordynowanie działań w zakresie promocji, kultury 

i sportu podejmowanych przez Gminę i Powiat. p. Bukowski nie wnosi sprzeciwu. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad. V. 1. 2) 

p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Przypomniała, że  jak co roku powiat 

dofinansowuje utrzymanie Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. Na 

ten cel zabezpieczono w budżecie środki w wysokości 3200 zł. W bieżącym roku jednak Urząd 

Marszałkowski prosi o wsparcie kwotę 1940 zł.. Pieniądze przeznaczane są na wynagrodzenia i akcje 

promocyjne. Biuro jest pomocne przy negocjacji projektów unijnych.  

Zarząd jednogłośnie poparł przedstawiony projekt uchwały. 

Ad. V.1. 3) 

p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Ta uchwała dotyczy 

współfinansowania konferencji w 2015 r. – II edycji.  Przypomniała, że w ubiegłym roku odbyła się 

pierwsza konferencja, współfinansowana przez samorządy, na której promowały się firmy turystyczne z 

całego województwa. Jeden pracownik Starostwa uczestniczył w tej konferencji. Koszt tego typu 

wyjazdów szkoleniowych jest znacznie niższy i wynosi ok. 300 zł/osobę.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki stwierdził, że Powiat Nidzicki nie ma produktów do 

wypromowania. Uważa, że to pieniądze źle wykorzystane.  

Zarząd jednogłośnie nie wyraził zgody na dofinansowanie Konferencji organizowanej przez 

Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
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Ad. V. 2. 

p. Jolanta Tymińska poinformowała, że zbliża się koniec kadencji Dyrektora Zespołu Szkół 

Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. p. Wółkiewicz złożył wniosek o dokonanie oceny jego 

pracy. Konieczne jest zatem wyznaczenie przez Zarząd osoby, która dokona oceny. Zaproponowała, aby 

w imieniu Zarządu Powiatu oceny dokonał pracownik Wydziału Oświaty - p. Sławomir Knapiński albo 

jeden z członków Zarządu.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki podkreślił, że są to oceny cząstkowe, nie obligują do określonych 

decyzji. 

Zarząd jednogłośnie wskazał p. Sławomira Knapińskiego jako osobę, która dokona oceny 

pracy dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. 

 

Ad. V. 3. 

p. Jolanta Tymińska przedstawiła wynagrodzenie nauczycieli za styczeń – marzec 2015 r. 

Poinformowała, że nie osiągnięto średniego wynagrodzenia w jednej grupie awansu zawodowego – 

nauczycieli mianowanych. W porównaniu do poprzedniego okresu, nastąpił wzrost wynagrodzeń o 30 zł. 

W pozostałych grupach nie ma zagrożeń, ani potrzeb zmian. 

 Starosta Grzegorz Napiwodzki stwierdził, że jest to taki okres, że obecnie nie ma potrzeby 

wykonywania żadnych ruchów.  

Zarząd poparł stanowisko Pana Starosty. 

 

 Ad. VI. 1. 

p. Renata Mróz przedstawiła następujące wnioski finansowe o zmiany w budżecie: 

1) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  Nr FK 22/2015 z dnia 18 marca 2015 r. dotyczącą 

zmniejszenia planu dotacji celowej w dziale 020 rozdziale 02001 § 2110 o kwotę 8000 zł 

przeznaczoną na realizację zadań związanych z przeprowadzeniem gleboznawczej klasyfikacji 

gruntów z urzędu, tj. po zalesieniu gruntów. Zadanie to wg wyjaśnień Ministerstwa Rolnictwa i 

Rozwoju Wsi, powinno być finansowane ze środków własnych starosty. Dodała, że Pani 

Geodeta w ubiegły roku napisała do Wojewody wniosek o przeznaczeniu dotacji na to zadanie, 

ponieważ część zadań miał finansować Wojewoda, a część Starosta. Ministerstwo obecnie 

wycofuje się ze swojego stanowiska, że jest to dotacja. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że będziemy polemizować z Ministerstwem. 

Wyjaśnimy tę sytuację do końca.  

Zarząd postanowił o zmniejszeniu o kwotę 8000 zł dochodów w dziale 020 rozdziale 02001 

§ 2110 oraz  wydatków  w tym samym dziale i rozdziale w § 4300. 

2) Starostwo Powiatowe wnioskuje o przesunięcie 500 zł w ramach działu 700 rozdziału 70005 

Działania 5.1.3.2. wg następującego wyszczególnienia: zmniejszenie § 4210, a zwiększenie § 

4300. Zaoszczędzone środki mają być przeznaczone na opłacenie wykonania operatów 

szacunkowych niezbędnych do sprzedaży nieruchomości na rzecz dotychczasowych 

użytkowników wieczystych oraz opłacenia kosztów publikacji ogłoszeń w prasie dotyczących 

zbycia nieruchomości. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 

3) Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie wnioskuje o dokonanie przesunięcia 104 zł w ramach 

działu 852 rozdziału 85218 następująco: zmniejszenie § 4040, a zwiększenie § 4700. 

Przesunięcie to jest wynikiem kontroli archiwum zakładowego i koniecznością przeszkolenia 

osoby opiekującej się archiwum zakładowym. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 

4) Starostwo Powiatowe wnioskuje o przesunięcie 14 zł w ramach działu 700 rozdziału 70005 

Działania 5.1.3.1. następująco: zmniejszenie § 4300, a zwiększenie § 4430. Przesunięcie dotyczy 

zabezpieczenia środków na opłacenie ubezpieczenia nieruchomości stanowiącej własność 

Skarbu Państwa  - budynku w Janowie przy ul. Mławskiej. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 
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5) Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej wnioskuje o zmniejszenie i zwiększenie 

wydatków w dziale 754 rozdziale 75411 o kwotę 11.204,80 zł wg następującego 

wyszczególnienia: zmniejszenie § 4060 o kwotę 11.204,80 zł, a zwiększenie: §  4070 o kwotę 

200 zł, § 4180 o kwotę 1.004,80 zł, § 4270 o kwotę 9.000 zł. Oszczędności jednostka chce 

przeznaczyć na uzupełnienie brakujących środków na wypłatę nagrody rocznej za 2015 rok 

funkcjonariuszowi przechodzącemu na zaopatrzenie emerytalne, na wypłatę ekwiwalentu w 

zamian za umundurowanie wypłacanego funkcjonariuszom, na naprawy i konserwacje 

pojazdów i sprzętu specjalistycznego.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 

6) Powiatowy Zarząd Dróg wnioskuje o zmniejszenie i zwiększenie wydatków w dziale 600 

rozdziale 60014 o kwotę 14.360 zł, wg następującego wyszczególnienia: zmniejszenie § 6050, a 

zwiększenie § 6050. Jednostka uzyskała oszczędności na zadaniu „Przebudowa dróg 

powiatowych Nr 1587N Szkotowo - Rogóż - Kozłówko- Sarnowo Nr 1548N dr. Nr 1587N 

Krokowo – Napierki nr 1904N Klęczkowo – Napierki w m. Sarnowo w w/w kwocie. Chce je 

przeznaczyć na kolejne zadanie: „Przebudowa dróg powiatowych nr 1264N Leszcz – Jankowice 

– Rączki – Moczysko nr 1975 N dr. Nr 1264N – dr. kraj. Nr 7 nr 1585N Mielno-Rączki (dr. Nr 

1264N) w m. Rączki opracowanie projektu budowlanego, na które zaplanowano 

niewystarczającą kwotę. Najniższa oferta w przetargu przewyższa plan budżetu o 14.360 zł. 

PZD proponuje powyższe przesunięcie w celu zabezpieczenia środków na w/w inwestycję.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 

Wszystkie powyższe wnioski zostały ujęte w uchwale Nr 26/2015 Zarządu Powiatu w 

sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2015, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Została ona podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. VI. 2. 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

rok 2015 zawierający następujące wnioski: 

1. Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy o przesunięcie środków w 

wysokości 200 zł w planie finansowym jednostki, a mianowicie, zmniejszenie planu w § 

4060- pozostałe należności żołnierzy zawodowych i nadterminowych oraz 

funkcjonariuszy, a zwiększenie planu w § 4390 – zakup usług obejmujących wykonanie 

ekspertyz, analizy i opinii. W/w przesunięcia związane są z zakupem usługi obejmującej 

wykonanie ekspertyzy przez radcę prawnego na potrzeby KP PSP w Nidzicy.  

2. Kierownika Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego Starostwa 

Powiatowego o dokonanie zwiększenia planu finansowego Zespołu Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących o kwotę 4.000 zł w rozdz.85410 internaty i bursy szkole w § 4210 – 

zakup materiałów i wyposażenia - 2.000 zł i § 4260- zakup energii- 2.000 zł z 

przeznaczeniem na przygotowanie posiłków dla uczniów szkół w związku z  

organizowaniem Powiatowego Turnieju Wiedzy Pożarniczej ,,Młodzież zapobiega 

pożarom”, Powiatowego Turnieju Motoryzacyjnego, Powiatowych Mistrzostw Pierwszej 

Pomocy dla szkół ponadgimnazjalnych, Turnieju w podnoszeniu ciężarów o Puchar 

Starosty Nidzickiego. Środki na ten cel p. Skarbnik proponuje przesunąć z działu 926 

rozdz.92605 § 4210- zakup materiałów i wyposażenia, z planu przy Starostwie. 

3. Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej o zwiększenie planu finansowego 

Poradni o kwotę 3.000 zł w § 4210 - zakup materiałów i wyposażenia na zakup 

kserokopiarki. p. Renata Mróz proponuje środki na powyższe zadanie przesunąć z rezerwy 

ogólnej. 

Zarząd przedstawiony projekt uchwały zaopiniował pozytywnie. 

 

p. Renata Mróz poinformowała, że wpłynęła pozytywna opinia RIO odnośnie sprawozdania z 

wykonania budżetu powiatu za rok 2014.  
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Następnie przeczytała do wiadomości Zarządu pismo PFRON stanowiące odpowiedź na zapytania 

samorządów o zwiększenie finansowania i waloryzowanie kosztów uczestników Warsztatów Terapii 

Zajęciowej. Wynika z niego, że koszty te pokrywa solidarnie samorząd i PFRON, który nie posiada 

dodatkowych środków na te cele. 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Inspektor  Przewodniczący Zarządu 

/ - / mgr Małgorzata Wojtaszewska  / - / Grzegorz Napiwodzki 

Z- ca Przewodniczącego Zarządu 

 / - / Lech Brzozowski 

 Członek Zarządu 

 / - / Robert Radzymiński 

 Członek Zarządu 

 / - / Henryk Klimaszewski 

  

 


